
Dagordning Equmenia Fagerås halvårsmöte 2020-08-23 
 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 

 Ordförande:_________________________________________________ 

  

 Sekreterare:_ ________________________________________________ 

 

Justerare: ________________________________________________________ 

 

3. Mötets utlysning 

 

4. Godkännande av dagordning 

 

5. Val av ledare (valberedningens förslag i kursiv stil) 

  

 Söndagsskolan  
 

 _ __________________________________________________________________________________  

 

  _____________________________________________________________________  

6. Val av ledare till scout 

 
, 

 

 

 

  ___________________________________________________________________________________  

 

 ___________________________________________________________________________________  

 

 ___________________________________________________________________________________  

 

 



 

 

 

7. Val av ledare till tonår  

 

  _____________________________________________________________________  

 

  _____________________________________________________________________  

  

8. Val av ledare till Volleyboll   

 

 

9. Val av julmarknadskommitté  

  _____________________________________________________________________  

 

  _____________________________________________________________________  

 

 

10.  Beslut om medlemsavgifter 2020 Förslag: 0-20 år: 150 kr, 20-> 250 kr, fam. 400kr  

 

11. Beslut om köravgift 2020. Förslag: 0-20 år: 150 kr, 20-> 250 kr 

 

12. Framtiden för Equmenia Fagerås (se separat underlag) 

 

13. Equmenias syn på renovering av kyrkan 

 

14.  Ärenden som halvårsmötet beslutar ta upp till diskussion 

 

 

15. Mötet avslutas 

  

 

  



Framtiden för Equmenia Fagerås 

 

Styrelsen har under våren diskuterat olika scenarion för Equmenia Fagerås baserat på att vi 

ser att det börjar tunna ut både med ledare och deltagare. Vi vill kunna anpassa verksamheten 

i föreningen till den efterfrågan som finns på vår verksamhet samt mängden ledare och andra 

aktiva i vår förening. Vår återkommande verksamhet består idag av scout, tonår, gospelkör, 

söndagsskola samt volleyboll och en fråga som har ställts är om det är rimligt att för denna 

relativt begränsade vecko-verksamhet ”dra runt” styrelse, midsommar, valborgsfirande, 

julmarknad mm. 

 

Styrelsen har därför tagit fram fyra olika förslag till inriktning för Equmenia Fagerås fortsatta 

verksamhet och önskar diskutera detta på halvårsmötet. Syftet med diskussionen är att 

styrelsen önskar att medlemmarna ger sin input och att styrelsen sedan ges i uppgift att 

undersöka möjligheterna vidare baserat på denna diskussion. 

 

 

Alternativ 1- Fortsätt som idag 

Detta alternativ baseras på att den nedgång vi ser i verksamheten bara är temporär och vi 

räknar med att inom några år vara tillbaka på ”banan” Styrelsearbetet kan fortsätta som idag 

med tillägg att styrelsemöten kan ske digitalt. 

 

Alternativ 2- Fortsätt som idag fast med minimalt styrelsearbete 

Alternativ 2 liknar alternativ 1 med skillnaden att styrelsearbetet samt övriga 

”kringverksamheter” dras ned till ett minimum. 

 

Alternativ 3-Avveckla Equmenia Fagerås och bilda i stället en ungdomsgrupp till 

församlingen 

Detta alternativ liknar det upplägg man har i Sannerudskyrkan. Istället för att driva Equmenia 

Fagerås som en egen förening startar vi en verksamhetsgrupp inom församlingen vilket kräver 

mindre administration i form av styrelsearbete mm. De aktiviteter som bedrivs utöver vanliga 

veckoaktiviteter (midsommar, valborg mm) gås igenom en och en och en lösning tas fram. 

 

Alternativ 4- Avveckla Equmenia Fagerås och sök samarbete med någon annan  

Detta alternativ är det mest drastiska och går i praktiken ut på att verksamheten avvecklas och 

vi söker samarbete med någon annan. 

 

 

Diskussionsfrågor i grupper: 

1.Vilka fördelar ser du med de olika alternativen? 

2.Vilka nackdelar ser du med de olika alternativen 

3.Är det något alternativ vi ska stryka direkt? 

4.Är det något alternativ som saknas/ skall ändras? 

5.Vad tycker eran grupp är det bästa alternativet? 


